
    

Protokoll Styrelse / kranförar- möte 
Tid: tisdagen 10/4 2007, kl: 1830 
Plats: Plåthallen Norsholm. 
 
Närvarande: 
Styrelse 
Kenth Högstedt, Hans Lundgren, Harald Mårtensson, 
Jan Nyman, Magnus Olsson, Bo Andersson och Roger Karlsson. 
Kranförare 
Torbjörn Gustavsson, Åke Gunnebäck Göran Andersson 

 
 
 
 

 § 1 
Hans hälsar oss välkomna och förklarar mötet öppnat.  
Innan styrelsemötet hade vi haft en genomgång inför årets sjösättningar tillsammans med närvarande 
kranförare. 
 
 
 § 2 
Föregående protokoll från möte 6/2 2007, godkändes och lades till handlingarna. 
 
 
 § 3 
Janne presenterade ett förslag på hur vi kan anmäla sjösättning via ett formulär på hemsidan, som 
alternativ för att slippa åka till anslagstavlan. Josef på Billes ska informeras om vilka dagar som vi 
kommer att ha sjösättning samt få en lista på de godkända kranförarna för att kunna hjälpa till med 
kontakter. 
Vi beslöt att köpa nya lyftstroppar inför årets sjösättningar och att de gamla ej längre får användas för 
båtlyft. 
Besiktning av kranen är beställd från Ångpanneföreningen, vi har även gjort en egenkontroll av kran 
och material. 
Vi beslöt att kalla till målningsarbete av kran med början 29 maj och att vi då hoppas kunna låna 
någon skylift. 
 
 
 § 4 
Magnus presenterade en ny idé efter en dialog med Kanalbolaget. Eventuellt skulle det finnas plats 
för en brygga ost om fyren vid hamnen i Norsholm. Vi diskuterade om vi ska försöka bogsera in 
bryggan till kaj för att kanske kunna ta upp den på land eller om den går att sälja med avhämtning på 
plats om vi inte kan använda den för något av de nya alternativ som förhoppningsvis kan genomföras. 
 
 

§ 5 
Vi beslöt att ordna med en klubbkväll på Billes den 18 april 
 
 
 § 6 
Vi gick igenom ett förslag på miljöplan för klubben och beslöt att den ska vara genomläst tills nästa 
möte för en fortsatt diskussion. 
Nästa styrelsemöte bestämde vi till den 4 september. 
 
 
 § 7 
Hans tackade för intresset och förklarade mötet avslutat. Samtidigt informerade han oss om att han 
kommer att vara i Kanada en tid under sommaren och då svår att nå. 
 
 
 
 
 
 
 
Harald Mårtensson, sekr.       Hans Lundgren. ordf. 


